
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 4/2024 

Datum konání:   26. 8. 2024, Kolín 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV  

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ, Hobby minimum 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM, SCM 

6. SJL 

7. OM, MČR 

8. Bod Sazebníku ČJF, dokumenty, řády, pravidla, vzdělávání, jednání VV a Rady 

9. Udělení čestného odznaku 

10.  Nákup tiskárny 

11.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 druhý přestup osoby v sezoně pro Kateřinu Vejvodovou (J12GD) ze subjektu LK 

Horses (MB0578) do subjektu Hřebčín Měník (MF0133) 

 doplnění termínu závodů Přeštěnice v termínu 12. – 14. 7. 2024 jako náhradu za 

zrušené závody všestrannosti v Pardubicích 

 schválení výjimky pro stylové soutěže při OM pony, dále pak pořadí startujících 

jezdců v soutěži družstev při OM skoky (schváleno komisí legislativy ČJF dne 29. 

6. 2024) 

 zrušení ZZVJ Mělník v termínu 28. 8. 2024 z důvodu nízkého počtu přihlášených 

 

 

 

 



 

2. Vzdělávání 

OV jednal o průběhu refreshingu Instruktorů (cvičitelů), který proběhl v termínu 

PonyCampu v Hořovicích pod vedením Mgr. K. Vašákové, MBA a Ines Bejdl, rakouskou 

mezinárodní rozhodčí v termínu 6. 8. 2024. OV schválil proplacení nákladů, souvisejících 

s touto akcí. 

Mgr. K. Vašáková navrhuje úpravu pravidel tak, aby se na opracovišti při skokových 

závodech mohli pohybovat pouze osoby starší 18 let a zároveň držitelé minimálně 

kvalifikace instruktor (cvičitel) ČJF. 

OV plánuje odeslání připomínek a námětů k tématu vzdělávání do konce září 2024 k rukám 

p. Mentlíkové. 

 

OV nadále pověřuje sekretářku oblasti rozesláním emailu všem subjektům s žádostí o 

případné připomínky k pravidlům, aby mohly být předloženy vedení ČJF do 30. 9. 2024. O 

přesný termín těchto připomínek kontaktuje sekretářka oblasti R. Bauera, který je touto 

agendou pověřen. 

 

OV dále plánuje tvorbu videospotů nebo výzvy v jiném formátu, natočených jednotlivými 

členy OV, kterou plánuje distribuovat mezi členy oblasti s prosbou o návrhy a náměty 

k pravidlům a dalším tématům.  

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

3. ZZVJ – termíny 2024, schválené OV: 

 5. 9. Kováry – hobby minimum + ZZVJ – hl. komisař I. Hůlková, komisaři J. 

Holíková, S. Horáková Bejšáková 

 11. 9. Mělník – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, P. Bůžková 

 23. 9. Stará Boleslav – hl. komisař J. Nosková, komisaři M. Moudrý, J. Holíková 

 9. 10. Mělník – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, S. Horáková Bejšáková 

 12. 10. Kolín – hl. komisař M. Moudrý, komisaři I. Matoušková, M. Drbal 

Burešová, náhr. P. Bůžková 

 23. 10. Heroutice – hl. komisař J. Nosková, komisaři K. Vašáková, J. Perníčková 

 

 

OV dále jednal o poplatku za účast u zkoušek Hobby minimum. Na základě zaslaného 

doplňujícího pokynu – formát podpory od ČJF a možnost uspořádat hobby minimum v den 

ZZVJ a nebo hobby závodů, bylo rozhodnuto, že oblast žádný poplatek za účast inkasovat 

nebude a spoluúčast účastníka bude hrazena pouze pořadateli na základě jím určené částky. 

Obecné pokyny pro pořadatele Hobby minima, které byly zaslány z centrály ČJF – celkový 

rozpočet na akci Hobby jezdecké minimum je 5000,- Kč, z toho 2000,- Kč je určeno na 

úhradu dvou komisařů, 1000,- Kč na zdravotníka. Tyto finance jsou hrazeny z prostředků 

ČJF. 



Minimální počet přihlášených ke zkoušce – 10 osob, maximální počet – 20 osob. 

 

OV dále projednal žádost M. Hlavsové (B1683) o zařazení mezi komisaře zkoušek Hobby 

minimum a shodl se na jmenování uvedené jako komisaře ZZVJ. Agendou je pověřena 

sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro - 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

4. Ekonomika 

Od paní Pospíšilové jsou vyžádány aktuální výsledky a přehledy, po zaúčtování všech 

nákladů OM bude rozhodnuto o pořádání dalších akcí. 

Dále ing. Bůžková informovala o žádosti ekonomické komise na VV o předání podkladů 

potřebných ke schváleným aktivitám komise. Aktuálně je dostupné pouze daňové přiznání 

na webu Justice, a co se týká investiční dotace, tak pouze uveřejněná obecná informace. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

5. OCM, SCM 

 

Mgr. K. Vašáková, MBA seznámila OV s průběhem oblíbeného PonyCampu, který proběhl 

v Hořovicích v termínu 4. – 9. 8. 2024 za účasti 20 dětí. 

OV schvaluje proplacení faktur spojených s touto akcí v režimu OCM. 

 

OV schvaluje zaslané přihlášky do SCM pro: 

 Kristýnu Gutovou (J0WA0) – skoky 

 Lucii Mikešovou (J0PSO) - skoky 

 Viktorii Řehákovou (J13KP) – pony drezura 

 Annu Hochmanovou (J12KY) – pony skoky 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

6. SJL 

OV jednal o přípravě Finále pro seniory a družstva, které proběhne 6. 10. 2024 na Ptýrově. 

Zároveň ve stejném termínu proběhne i finále Středočeské a Pražské stylovky. OV stanovil 

jednotné startovné pro účastníky finále, a to ve výši 300,- Kč. Zároveň zvažuje, že by 

v termínu finále provedl pořadatel výplatu umístěným v jednotlivých žebříčcích SJL a 

následně tuto částku vyfakturoval oblasti. 

OV dále pověřuje sekretářku oblasti rozesláním mailu pořadatelům, kteří ještě nedodali 

fakturu za pořádání kola SJL, aby tak neprodleně učinili. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 



 

7. OM, MČR 

 

OV jednal o průběhu a financování jednotlivých OM.  

 

OV dále zhodnotil průběh dosud konaných MČR, přečetl zprávy vedoucích ekip a 

odsouhlasil úhradu jejich nákladů za vedení ekipy a cestovné. 

Sekretářka oblasti je pověřena zpracováním přehledu úspěchů zástupců oblasti na 

jednotlivých MČR. 

 

OV dále jednal o podobě trik, které naši reprezentanti používají na MČR napříč disciplínami, 

plánuje distribuci nového modelu trika do další disciplíny.   

 

Mgr. Kateřina Vašáková, MBA přednesla OV podnět ohledně výše výher na MČR pony – 

bylo by vhodné, aby vítěz kategorie výhrou pokryl alespoň náklady. Podnět bude zaslán VV. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8. Jednání VV, Rady  

OV znovu konstatuje nesrovnalost v Sazebníku ČJF, týkající se přestupu osoby v termínu 

ledna a února, kdy při přestupu s úhradou členství je přestup osoby zdarma, v případě 

pouze přestupu osoby je tento krok zpoplatněn částkou 500,- Kč. OV se domnívá, že by 

tento krok měl být sladěn – tzn. přestup v tomto období zdarma, nebo zpoplatněn. OV 

preferuje přestup osoby v lednu a únoru daného roku bez poplatku.  Sekretářka oblasti 

zaslala tento bod k jednání VV ČJF a předseda oblasti jej zároveň přednese na dalším 

jednání Rady ČJF – trvá. 

M. Blažek přednesl OV aktuální novinky k chystané přípravě Stanov ČJF ve spolupráci s M. 

Halíkem, jmenovaným jako druhým členem pracovní skupiny na úpravu Stanov ČJF, 

jmenovaným za naši oblast. M. Blažek sdělil OV, že se svými podněty kontaktoval dne 23. 

5. 2024 prezidenta ČJF, do data jednání OV bez odpovědi.  

OV pověřil Mgr. K. Vašákovou, MBA revizí dokumentu vzdělávání, nadále pokračovat ve 

spolupráci s komisí vzdělávání - trvá.  

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

  

9. OV navrhl a schválil udělení Čestného odznaku ČJF paní Markétě Šveňkové (A0065) za 

mimořádný a dlouhodobý přínos jezdeckému sportu nejen v naší oblasti, ale i v rámci ČR a 

zahraničí. 

Agendou schválení je pověřena sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 



 

 

10.  OV schvaluje nákup nové tiskárny pro potřeby oblasti a odpis staré, téměř nefunkční 

tiskárny. Agendou je pověřena sekretářka oblasti. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 

 

11.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


